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Írásbeli kérdés

Érkezett 2016 AUG Z 2.

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Földművelésügyi Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„Mekkora támogatásban részesültek? ”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

A következőkkel kapcsolatban szeretnék érdeklődni :

1. A sző lészek/borászok mikor és mekkora összegű rendkívüli támogatást/kormányzat i
támogatást kaptak/kapnak ?

2. Tokaj-Hegyalja mikor és mekkora összeg ű rendkívül i
támogatást/kártalanítást/bármilyen kormányzati támogatást kapott/illetve kap elem i
csapásra, továbbá a kabóca által okozott kárra ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2016 . augusztus 19 .

Tisztelettel :

Jobbik
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